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Zápis ze 125. zasedání AS FBMI ČVUT konaného dne 20. 4. 2022 od 18 hodin 

v místnosti B636 v budově Kokos v Kladně 

 

Přítomni: doc. Ing. David Vrba, Ph.D.; Ing. Jan Mužík, Ph.D.; Ing. Jan Kauler, Ph.D.; Ing. Tomáš 

Pokorný; Bc. Tereza Ptáčková; Online připojen: Ing. Petr Písařík, Ph.D. 

Omluveni: Ing. Jana Urzová, Ph.D.; Ing. Jan Kašpar; Hana Protivová; 

Hosté: prof. MUDr. Jozef Rosina, Ph.D., MBA; doc. Ing. Jiří Hozman, Ph.D.; doc. Mgr. Zdeněk Hon, 

Ph.D.   

 

Program jednání: 

1. Schválení programu 125. zasedání AS FBMI 

2. Schválení Výroční zprávy o činnosti ČVUT FBMI za rok 2021 

3. Schválení Výroční zprávy o hospodaření za rok 2021 

4. Schválení Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti Fakulty biomedicínského 

inženýrství ČVUT v Praze 2021-2025 

5. Různé 

a)   Diskuse nad počtem členů AS FBMI 

b)  Informace k elektronickým volbám AS FBMI 

 

 

Zápis z jednání: 

D. Vrba přivítal senátory a hosty. P. Písařík byl připojen vzdáleně přes MS Teams, díky kterému se 

mohl zapojit do diskuze, ale neměl možnost hlasování.  

1. Schválení programu 125. zasedání AS FBMI 

D. Vrba představil program zasedání. 

Usnesení 125-1: AS FBMI schválil program 125. zasedání AS FBMI  

Počet osob s hlasovacím právem: 5 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 5-0-0. Usnesení bylo přijato. 
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2. Schválení Výroční zprávy o činnosti ČVUT FBMI za rok 2021 

J. Hozman představil uvedený materiál a uvedl nově přidané přehledy. 

Diskuze: D. Vrba, T. Pokorný, J. Rosina. 

Usnesení 125-2: AS FBMI schválil Výroční zprávu o činnosti ČVUT FBMI za rok 2021 

Počet osob s hlasovacím právem: 5 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 5-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

3. Schválení Výroční zprávy o hospodaření za rok 2021 

J. Rosina představil uvedený materiál. Diskuze nad energiemi a solárními panely. 

Diskuze: Z. Hon, T. Pokorný, J. Kauler, P. Písařík,          

Usnesení 125-3: AS FBMI schválil Výroční zprávu o hospodaření za rok 2021 

Počet osob s hlasovacím právem: 5 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 5-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

4. Schválení Strategického záměru vzdělávací a tvůrčí činnosti Fakulty biomedicínského inženýrství 

ČVUT v Praze 2021-2025 

J. Hozman představil materiál. Diskuze k elektronickým podpisům v AEDO.  

Diskuze: J. Rosina, Z. Hon, D. Vrba, J. Mužík 

 

Usnesení 125-4: AS FBMI schválil Strategický záměr vzdělávací a tvůrčí činnosti Fakulty 

biomedicínského inženýrství ČVUT v Praze 2021-2025. 

Počet osob s hlasovacím právem: 5 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 5-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

5. Různé 

a)   Diskuse nad počtem členů AS FBMI 

T. Pokorný informoval o počtu senátorů ve studentské komoře vztažené k celkovému 

počtu studentů. Poměr studentů FBMI na jednoho senátora je dvakrát vyšší, než je 

průměr na ČVUT. 

Diskuze: J. Hozman, J. Rosina, T. Pokorný 
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b)  Informace k elektronickým volbám AS FBMI 

T. Pokorný podal informace k volebnímu systému, který je na ČVUT připravován. Systém 

by měl být plně funkční v červnu.  

 

J. Rosina uvedl informaci o pamětních medailích FBMI, kterými chce oceňovat studenty 

FBMI.  

 

Zapsal: T. Pokorný       Ověřil: D. Vrba, P. Písařík 


